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 CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 28 ianuarie  2016, 

în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 
      La orele 18,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de  34 de consilieri sunt 
prezenţi 32 de consilieri, fiind absenţi domnii consilieri Vasilescu Mihail şi Vlădău 
Daniel , deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Tache Andreea, Arhitect Şef,  dna 
Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii Internaţionale Tineret, Cultură, d.na 
Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse Umane, dl.Ciocnitu Eduard, directorul 
Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş, dl. 
Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean Salvamont Arges, dl. 
Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi Promovare a Culturii 
Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei Generale de Evidenţă a 
Persoanelor Argeş, dna Pally Filofteia, director al Muzeului Viticulturii şi 
Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl. 
Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, dl. Varodi Matei, 
directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dna Pendiuc Gabriela, director Şcoala 
Populară de Arte şi Meserii Piteşti, dna Stâlpeanu Elena, director Centrul de 
Cultură Bratianu,  , dl Mânzână Ion, director al S.C Jud Pază şi Ordine AG S.r.l., dl 
Stavarache Dragos, economist al S.C Jud Pază şi Ordine AG Srl, dl Stanciu Alin, 
consilier în cadrul Direcţiei Administraţie Publică Comunităţi Locale, dl Radulescu 
Andrei, consilier juridic în cadrul Direcţiei Administraţie Publică Comunităţi 
Locale, dna Radu Claudia, dna Ciocanau Niculina, consilieri Preşedinte. 
 
 



 2

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Bună seara, în primul rând vreau să vă mulţumesc că aţi fost de acord să 
modificăm ora şedinţei. Vă mulţumesc pentru înţelegere. Avem patru colegi care 
întârzie, Vasilescu Mihail, Lazăr Cornel, Voicu Vasile, şi Vlădău Daniel. Vă rog 
să-mi permiteţi să vă propun ordinea de zi cu o singură precizare, comisia de buget 
propune să amânăm pentru şedinţa extraordinară, când aprobăm bugetul, Proiectul 
de hotărâre privind aprobarea calendarului principalelor activități și manifestări 
cultural-artistice, științifice, sportive și sociale pe anul 2016, ce vor fi organizate și 
sprijinite de Consiliul Județean Argeș și instituțiile subordonate, precum și a 
nomenclatorului de materiale ce vor susține aceste activități. Nu am nimic 
împotrivă, întâi aprobăm bugetul marţi la ora 15.00 şi apoi aprobăm şi acest punct.  

Supun la vot ordinea de zi cu acest amendament - cine este pentru? Dacă este 
cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 
 
 

- I   -   
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei ordinare 
a Consiliului Judeţean Argeş din data de 18 decembrie 2015. -Dl  Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
   Consult dacă aveţi neclarităţi? Vă rog. 
 
Dl consilier Postelnicescu Marius - Domnule Preşedinte, o precizare. Aş dori ca cei 
care audiază înregistrarea  să transcrie corect, pentru că acolo apar tot felul de 
greşeli de exprimare, nu cred că noi vorbim aşa, cum sunt prezentate procesele 
verbale, şi de idei, să nu mai vorbim de gramatică, semantică, semiotică şi altele. 
Mai multă atenţie. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Da, poate că ar trebui să le terminam mai 
devreme cu o zi sau două, să le verificam şi apoi să le vedeţi.  

  Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
   Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, dar după câte ştim există o 
comisie care verifică aceste procese -verbale înainte de a fi puse pe site. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Au fost scăpări, o să le verificăm mai bine. 

 
 

- II -  
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 8 ianuarie 2016. - Dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Consult dacă aveţi neclarităţi? Nu sunt? 
 
   Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
   Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 
                                                                       -   III – 

 
Trecându-se la punctul  III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini pentru servicii de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee judeţene.    - Dl 
Preşedinte  Grigore Florin Tecău a spus:     

Comisiile  K1,K2, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr 4. 
                                                                                                                                                             
 

                                                        -  IV - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
cotizației pentru Adunarea Regiunilor Europene pe anul 2016.- dl Preşedinte Tecău 
Grigore Florin a spus: 

Comisiile  K1,  K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
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Dl consilier Diaconescu Nicuşor –– Domnule Preşedinte, am avut o discuţie cu 
dumneavoastră, la fel ca şi activităţile culturale, şi cotizaţia ar intra tot în buget. Şi 
dacă ar fi să amânăm cum aţi amânat şi activităţile culturale, trebuie să amânăm şi 
cotizaţiile, pentru că cotizaţiile fac parte din buget, noi bugetul nu l-am aprobat. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aveţi dreptate dar practic, trebuie să le dăm 
până la sfârşitul lunii ianuarie. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor - Am discutat cu Direcţia de Finanţe ca să mă 
documentez dacă această cotizaţie este perfect valabilă înaintea bugetului şi au 
spus că nu este perfect valabilă. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Trebuie să avem hotărârea. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, întotdeauna să facem ceea 
ce este bine. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl. Diaconescu Nicolae  
Nicuşor). 
S-a adoptat hotărârea nr. 5. 
 

 
- V -    
 
 

   Trecându-se la punctul  V  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
cotizației pentru Asociația Internațională a Regiunilor Francofone pe anul 2016. -   

 Comisiile  K1, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl. Diaconescu Nicolae 
Nicuşor). 
S-a adoptat hotărârea nr. 6. 
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-VI- 
 

  Trecându-se la punctul  VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
cofinanțării proiectului “Centrul Europe Direct Argeș” pe anul 2016 - dl Preşedinte 
Tecău Grigore Florin a spus: 
    Comisiile   K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este proiectul care se derulează la Biblioteca 
Judeţeană, finanţare europeană, proiect care s-a implementat în tot judeţul.    
Consult dacă sunt  întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl.Diaconescu Nicole Nicuşor). 
S-a adoptat hotărârea nr. 7. 

 

 

 

                                                       -VII- 
 

Trecându-se la punctul  VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
rețelei școlare a învățământului special liceal/postliceal din județul Argeș pentru 
anul școlar 2016-2017- dl  Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus:  
     Comisiile  K4,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Se citeşte proiectul de hotărâre. 

         Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
 
    Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat hotărârea nr. 8. 

 
                                                            -VIII- 

 Trecându-se la punctul  VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea calendarului principalelor activități și manifestări cultural-artistice, 
științifice, sportive și sociale pe anul 2016, ce vor fi organizate și sprijinite de 
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Consiliul Județean Argeș și instituțiile subordonate, precum și a nomenclatorului 
de materiale ce vor susține aceste activități. - dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
    
  Proiectul de hotărâre a fost amânat. 
 
 

-IX- 
 
 Trecându-se la punctul  IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea componenței Comisiei de analiză și selecție a proiectelor, precum și a 
Regulamentului acestei comisii în vederea finanțării nerambursabile de la bugetul 
local al județului Argeș pentru proiectele structurilor culturale, de tineret și 
sportive, conform Legii 350/2005, pe anul 2016. - Dl. Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
    Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre.     
     
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Domnule Secretar, vă rog să citiţi 
componenţa comisiei care a rezultat din negocierile comisiilor. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  - Domnule Preşedinte, până citeşte domnul 
Voica, aş dori să vă spun  că aveam o propunere, de ce doamna Claudia Radu care 
se ocupă de compartimentul de sănătate şi este doctor nu face parte din 
componenţa comisiei de analiză şi selecţie, pentru că probabil aici vor fi şi 
probleme de sănătate. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Comisia pe care astăzi o votăm va avea 
alături specialişti din fiecare domeniu pentru a nu se isca discuţii. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Componenţa comisiei este următoarea: 

Velcea Nicolae - Comisia buget - finanţe, studii - prognoze şi relaţii 
internaţionale; 
Clipici Marian - Comisia pentru cultură, educaţie, tineret şi sport;  
Sandu Elena - Comisia pentru administraţie publică locală, juridică şi ordine 
publică;  
Stoenescu Roxana - Şef Serviciu Relaţii Internaţionale Tineret Cultură; 
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Ciortan Robert - consilier juridic - Compartimentul Juridic Contencios;  
Cristescu Ileana- consilier superior - Serviciul Buget, Impozite Taxe şi  Venituri;  
Geacăr Mihaela- inspector - Serviciul Financiar Contabilitate; 
Rusea Roxana - inspector - Compartimentul Strategii Sinteze Socio- Economice 
Sănătate. 
 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Dacă aveţi întrebări? Să propunem comisia. 
Vă rog. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, am şi eu o respectuoasă 
rugăminte, supun atenţiei dumneavoastră ca iniţiator al acestui proiect de hotărâre, 
vă propun să compleţati comisia cu încă doi consilieri judeţeni, de data aceasta şi 
din partea opoziţiei. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Nu am nimic împotrivă, dar trebuia să vă 
propuneţi. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Din parte PNL îl propun, mai ales pe probleme de 
cultură, pe domnul Marius Postelnicescu. Alţi colegi dacă doresc să se implice. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Domnule Postelnicescu de ce nu s-au făcut 
propunerile la comisie. Nu s-a discutat această problemă? Eu i-am întrebat pe 
colegii mei: „de la opoziţie nu este nimeni?” 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Sincer vă spun că n-am fost întrebat de nimeni, 
nici nu ţin neapărat dar sigur nici nu refuz, nu am fost, acum este prima dată. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt trei, dacă doriţi să mărim numărul, întâi 
supun la vot propunerea pentru a mări numărul de membrii şi apoi trebuie să fie de 
cinci, număr impar. 

Dl consilier Bănică Gheorghe - Domnule Preşedinte, eu ca membru al comisiei de 
cultură nu am fost consultat de nici un fel, la şedinţa de luni la ora 12.00 nu am 
putut ajunge pentru că eram într-o comisie de doctorat. Nu se poate ca eu, membru 
în comisia de  cultură,  nu am fost nici măcar întrebat. 

Dl consilier Clipici Marian – Domnule consilier, nu aţi fost la şedinţa, noi am 
discutat în comisie. 
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Dl consilier Bănică Gheorghe – Domnule preşedinte, să nu mai puneţi şedinţele la 
prânz, le puneţi special ca să nu particip. 

Dl consilier Bica Dănuţ – Domnule Preşedinte, dacă tot sunt trei membri ai 
comisiei din grupul majoritar şi având în vedere competenţa în domeniu a domnul 
profesor Bănică, îl propun şi pe dânsul. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Domnul Postelnicescu şi domnul Bănică. 

Dna consilier Sandu Elena – Domnule Preşedinte, la comisia juridică, eu l-am 
propus pe domnul Fulga, colegii m-au propus pe mine, îl propun şi pe domnul 
preşedinte Fulga. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, vin cu o completare la ce a spus 
doamna Sandu,  a fost aleasă dânsa pentru că domnul Fulga  nu era în sala şi îmi 
era teamă că refuză. Asta-i cauza. Dacă nu îl puneam pe Marian.  

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Ca să acoperim toate propunerile de şapte, 
trebuie să mai facem o propunere. Cine face această propunere? 

Dl consilier Manu Dan – Eu îl propun pe domnul Diaconescu. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – De acord. Supun la vot componenţa comisiei 
cu cele patru propuneri care au fost făcute, domnul Postelnicescu, domnul Bănică, 
domnul Fulga şi domnul Diaconescu. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? O 
abţinere, domnul Diaconescu astăzi se abţine. 

Dl consilier Bănică Gheorghe – Domnule Preşedinte, s-a motivat că n-am fost la 
şedinţă, vă spun a mia oară, nu mai puneţi şedinţele la prânz, am două comisii de 
doctorat la Craiova, comisie cu o franţuzoaică, nu puteam să reprezint pe alta, nu 
se poate. Şi încă ceva, am aflat acum, în seara aceasta, că doamna directoare de la 
Centrul Bratianu a fost schimbată, sunt membru al consiliului de administraţie, eu 
sunt bun doar să mă duc la şedinţe? Eu nu pot să fiu consultat în privinţa aceasta? 
Poate aveam şi eu un punct de vedere, de spus. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Din păcate trebuie să vă dezamăgesc. Un 
director provizoriu este numit de Preşedintele Consiliului Judeţean. 

Dl consilier Bănică Gheorghe – Mulţumesc. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – O să vă informez şi lucrul acesta. Este 
atributul meu, nu am ce să fac. Încă o dată, supun la vot componenţa comisiei. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? Cei şapte membri se abţin.    

   Proiectul de hotărâre a fost  aprobat cu şapte  abţineri. ( dl. Diaconescu Nicuşor, 
dl.Velcea Nicolae, dl Clipici Marian, dl Fulga Marian, dna Sandu Elena, dl Bănică 
Gheorghe, şi dl. Postelnicescu Marius). 
   S-a adoptat  hotărârea nr. 9. 
 

 
-X- 
 

 Trecându-se la punctul  X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței Consiliului Consultativ al U.A.M.S. Călinești .  - Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile   K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre.  
 
  Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Domnul Stanciu este aici? Uitaţi-l! 
  Dl Stanciu Alin - Prezent. 

  Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău   
  Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt? 

      Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
  S-a adoptat hotărârea nr. 10. 
 
 
 

-XI- 
 

 Trecându-se la punctul  XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței Consiliului Consultativ al U.A.M.S. Rucăr. - Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
 Comisiile  K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Domnul Rădulescu este aici? 
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Dl Rădulescu Andrei - Prezent. 

Dl consilier Postelnicescu Marius  -Domnule Preşedinte, am şi eu o întrebare, nu 
pentru dânsul, ci tuturor celor care au fost propuşi. Sunt în conflict de interese 
cumva? Pentru că mulţi sunt angajaţi ai unora care conduc deja aceste unităţi, 
copii, părinţi, neveste şi ca aici în Consiliul Judeţean să nu fie incompatibili. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Dânşii sunt angajaţi ai Consiliului Judeţean, 
la compartimentul juridic şi am zis să aibă din partea compartimentului juridic 
asistenţă pe acest domeniu. 

Dl consilier Postelnicescu Marius  – Înţelegeţi unde bat. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Da, am înţeles. I-am întrebat. Aveţi astfel de 
probleme? 

Dl Rădulescu Andrei – Nu cunosc. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, consiliul consultativ oricum are alte 
atribuţii total diferite faţă de consiliul de administraţie. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
 

       Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
       Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 11. 
 
 
 

-XII- 
 

    Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui act adițional la Convenția de Parteneriat dintre Județul Argeș prin 
Consiliul Județean Argeș, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Argeș și Asociația Națională pentru Copii și Adulți cu Autism din 
România – Filiala Argeș. – dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
         Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
         Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aici sunt mai multe asociaţii cu copii cu 
autism, va trebui să încheiem şi cu ceilalţi. Consult dacă sunt întrebări ? Vă rog. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, comisia K3 încurajează aceste 
activităţi pentru că am făcut acest gest din simplul motiv că au reuşit să angajeze 
cu normă întreagă doi psihologi. După cum ştiţi, psihologii sunt păsări rare şi 
pentru asemenea grad de dificultate de handicap este nevoie de psihologi şi atunci 
trebuie să încurajăm ca să putem prinde pe statul de funcţii psihologi, cred că avem 
nevoie. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Mulţumesc. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?     
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.12. 
 

 
-XIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al SC JUD PAZĂ ȘI ORDINE AG 
SRL, pe anul 2016 - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău: 
 
Comisiile  K1 , K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt? 
 
Supun la vot proiectul de hotarare– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.13. 
 

-XIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea închirierii a două spaţii cu destinaţie de activităţi comerciale, situate în 
incinta Spitalului Judeţean de Urgenţă Piteşti şi a Spitalului de Recuperare Brădet . 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
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  Comisiile  K1 , K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, nu am decât o constatare, în 
hotărâre avem 5,5 mp iar în raport 5,3 mp. Ce suprafaţă are? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Modificăm conform hotărârii.  

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, conform legii, ştiţi că 
inchirierea se face prin licitaţie, sper că se va face licitaţie pentru spaţiile pe care le 
vom închiria la Spitalul Brădet, văd că domnul director Voicu nu ne-a onorat cu 
prezenţa şi dânsul ar trebui să fie primul interesat. Eu cred că nu vom încălca legea. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Bineînţeles că vom verifica şi vom controla. 
Vom respecta legea. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat hotărârea nr.14. 
Cu aceasta am încheiat ordinea de zi, rămâne să ne vedem marţi la ora 15.00 într-o 
şedinţă extraordinară în care să aprobăm bugetul. 

Vă mulţumesc pentru prezenţă. Să aveţi o seară bună! 
Şedinţa s-a încheiat la ora 18.30. 

 
P R E Ş E D I N T E, 
 

    Grigore Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                                     Ionel VOICA 

 
 
CONSILIERI : 
 

Sîrbu Gheorghe____________________ 
Tică Manuel______________________ 
Mihăilescu Vasile__________________ 


